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Fractie Burgerbelangen Dinkelland 

 

Onderstaande rondvragen zien wij graag a.s. dinsdag beantwoord: 

 

E.e.a. heeft te maken met het plaatsen van 3 kerstbomen op het marktplein. 

 

- Heeft de BIZZ Ootmarsum contact gehad met de Gemeente over het plaatsen van 

  de 3 kerstbomen op het tijdelijke marktplein? 

- Heeft de Gemeente samen met de marktkraamhouders de inrichting van het 

   Marktplein zo ingericht zodat het Coronaproof wordt?  

   Zo ja, is er communicatie geweest daarna tussen de Gemeente en het BIZZ bestuur? 

- Volgens de informatie is de markt zoals die op 26-11-20 is gehouden niet Coronaproof 

   geweest. Zelf hebben we kunnen constateren dat er wel redelijk afstand werd gehouden 

tussen de 

   bezoekers maar de marktkramen waren niet coronaproof, m.a.w. te dicht naast elkaar 

stonden. 

- Wat gaat de Gemeente doen voor a.s. donderdag als er weer markt is? 

- Zal er gehandhaafd worden als de situatie hetzelfde is? 

- Mogen de marktkooplieden zelfstandig hun plek wijzigen? 

 
 


